
Indkomne punkter til møde med sommerhusgrundejerforeningerne 8. maj 2024 

Ejerlaget Sletten  

1. Om livredningsudstyr på stranden  

Det er et stort ønske fra vores grundejerforenings side, at redningsberedskabet ved vores 

strandområde styrkes. Ønsket skal ikke mindst ses på baggrund af drukneulykker med dødelig 

udgang i de seneste år. Vi kunne godt tænke os redningsudstyr ved fx C208 og C210. På mødet 

kunne vi tænke os at høre om kommunens planer på dette område. 

 

Kommunens svar: 

(Kim Verner) Det vil indgå i vores evaluering af vores nuværende model for Blå flag og 

badesikkerhed generelt langs vore kyster, herunder økonomien i en udvidelse 

 

2. Om private fællesveje – overtagelse eller blot vedligeholdelse  

I vores område har vi tre private fællesveje. Vi har planer om at arbejde for en overtagelse og 

dermed komme til at stå for vedligeholdelsen. Hvordan er fremgangsmåden her? I hvilket omfang 

skal landinspektøren og kommunen involveres? Vi kunne godt tænke os at høre lidt om, hvordan vi 

mest hensigtsmæssigt griber sagen an. 

 

Kommunens svar: 

(Kim Verner) I kan oprette et Vejlaug hvor serviceniveauet kan sættes og aftaler om økonomisk 

fordeling kan fastlægges?  

 

3. Om vedligeholdelse af stierne i klitterne 

 Hvordan er det med vedligeholdelse og sikring af farbarheden på stier i og ved klitterne? Er det 

kommunens ansvar og område? 

 

Kommunens svar: 

(Kim Verner) Nej - Naturstyrelsen ligger halm i de overgange de finder væsentlige for beredskabet. 


